
Referat, skolebestyrelsesmødet 20.09.17, kl. 17-19


Referent; Mikael


Fraværende: Shannie, Jan, Annette og Lone.


Nyt fra formanden:

Velkomst og præsentation af nyt medlem, Jane Christensen, mor til Sarah fra gr. i sprogklassen. 
Shannie ønsker at fortsætte.


Nyt fra ledelsen:

Hæk og asfalt på p-plads er ordnet. 4. august var der ikke skybrud, så vandet i kælderen dækkes 
ikke af forsikringen. Ejendomsafdelingen udbedrede dog skaden i kælderen. Kunstkammerater og 
samarbejdet med Odsherred museum fortsætter i dette skoleår. Friluftsrådet har godkendt 
opsætning af shelters og har indsat de ca. 36000 kr til skolen. De sidste hængepartier ifm. PCB 
sagen udbedres i uge 42.

Statoil inviterer til nabomøde 4. oktober, hvor vi er inviteret. Deltagere fra skolen Nanna, Mette, 
Katja, Janne, Jane, Per og Mikael. Derfor træder nabomøde i stedet for skolebestyrelsesmødet 
samme dag.


Nyt fra elevrådet:

Ønsker en Parkourbane. Elevrådet vender tilbage med pris. Hvad med klatrebane. Nanna spørger 
Fenja’s far om råd og vejledning. Hop ups fyldes med vand og placeres i store skolegård.


Evaluering af deltagelse i forældremøderne:

Fælles start evalueres på lærermødet ift. form og indhold og tages på til næste 
skolebestyrelsesmøde.


DGI:

Hvordan forpligter vi hinanden og sikrer tiltagene og målene med DGI profilskole? Pæd.råd 
diskuterer rammerne og mål.


Jubilæum:

28. september er der Åbent hus, hvor nuværende og tidligere elever og ansatte og 
samarbejdspartnere er inviteret. Der serveres kaffe, saft og lagkage. Derudover er der musik, 
aktiviteter og andre overraskelser.


Synlig læring:

Opstillede mål for den synligt lærende elev skal være med til at ændre kulturen så eleverne bliver 
mere bevidste om egen læringsproces.


Personalesituationen:

Ny lærer, Trine Hjort Bonde, og AKT og klassepædagog, Christian Jacobsen, starter pr. 1.10. Ny 
Rasmus Christiansen, elev fra musisk skoles talentlinje har musikundervisning om fredagen i 6. 
lektioner.


Økonomi:

Per gennemgår økonomi. Der er et ønske om at tænke på maling af 57 gang, når der er overskud 
til det.


Høringssvar:

Per gennemgår svarene.


Meebook:

Opslag vedr. Meebook og unilogin sættes øverst på intra. 


Evt.

Er der dialogmøde på Holbækvej 8.11?


